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ZM Bystřice č. 7 dne 13.12.2023  
Záznam ze zasedání konaného dne : 13.12.2023 

 
Předsedá: Hodík Michal 

Prezence č. 1 
13.12.2023 17:01:24 

________________________________________________________________________________________ 

 Babiš Pavel ANO a NK Přítomen 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Přítomen 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Přítomen 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Přítomen 
 Hodík Michal ODS Přítomen 
 Kohoutek Jiří SNK Přítomen 
 Kouba Petr ANO a NK Přítomen 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Přítomen 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Přítomen 
 Marek Lukáš ODS Přítomen 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Přítomen 
 Sládeček Josef ODS Přítomen 
 Šachl Jakub ODS Přítomen 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Přítomen 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Přítomen 
________________________________________________________________________________________ 

Celkem zastupitelů: 17 
Přítomno: 15  Neprezentováno: 0 
Omluveno: 2 
 

Bod: 01 Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Bystřice zahájil v 17:00 hod a dále řídil starosta města Michal Hodík, 
který přivítal přítomné zastupitele a hosty. Dále konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno v souladu 
se zákonem a je usnášeníschopné, protože je přítomno 15 členů, což je nadpoloviční většina ze všech 
17 zvolených zastupitelů. Předem se omluvily: Mgr. Bc. Martina Trochová a Marcela Tůmová. Starosta uvedl, 
že zápis ze zasedání zastupitelstva dne 08.11.2023 byl řádně ověřen a podepsán ověřovateli Josefem 
Sládečkem a Jiřím Kohoutkem. K tomuto zápisu nebyly dle § 95 odst. 2 Zákona 128/2000 Sb. o obcích 
(obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů vzneseny žádné připomínky a je považován za schválený. 
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Bod: 02 Kontrola usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva 
města konaného dne 08.11.2023 
Po zahájení starosta požádal tajemnici úřadu Alexandru Malknechtovou, DiS., aby provedla kontrolu usnesení 
ze zasedání zastupitelstva dne 08.11.2023. 
 
Bod: 03 Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Pro toto zasedání stanovil starosta ověřovateli zápisu zastupitele MUDr. Růženu Dvořákovou a Ing. Libora 
Kožíška, jako zapisovatelka byla určena paní Soňa Jakubková. Návrhy byly přijaty bez připomínek. 
 
Bod: 04 Volba návrhové komise 
Navrhovatel: Michal Hodík 
K navrhovanému usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 
HLASOVÁNÍ č. 1 

13.12.2023 17:13:12 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje členy návrhové komise: předseda Theodor Máca, Pavel Babiš, Jiří Kohoutek 
 

_______________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Zdržel se 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Zdržel se 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 13 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (13%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

 
HLASOVÁNÍ č. 1 – SCHVÁLENO usnesení č. 1 
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Bod: 05 Program veřejného zasedání Zastupitelstva města Bystřice 
dne 13.12.2023 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Starosta před hlasováním o programu navrhl program doplnit o 2 body – Stanovení výše měsíčních odměn 
pro výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva s účinností od 01.01.2024 (nově bod 15) a Odměny za 
výkon funkcí předsedů a členů výborů, komisí, zvláštního orgánu města (komise pro projednávání 
přestupků), kteří nejsou členy zastupitelstva města (nově bod 16). 
Zastupitelé souhlasili, že budou hlasovat o takto upraveném programu zasedání. 

 

HLASOVÁNÍ č. 2 
13.12.2023 17:14:23 

 

Hlasování o usnesení 

schvaluje upravený program veřejného zasedání Zastupitelstva města Bystřice konaného dne 
13.12.2023 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 2 – SCHVÁLENO usnesení č. 2 
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Bod: 06 Zpráva o činnosti rady města 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 
Místostarosta představil dokument, který obsahuje souhrn přijatých usnesení Radou města Bystřice v období 
mezi konáním veřejných zasedání Zastupitelstva města Bystřice dne 08.11.2023 a 13.12.2023. Všechny 
zápisy z jednání Rady města Bystřice jsou průběžně zasílány v souladu s Jednacím řádem Rady města 
Bystřice všem řádně zvoleným zastupitelům města, aby se k nim mohli vyjádřit a případně žádat 
o informace.  
 
Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Bystřice v období mezi konáním veřejných 
zasedání Zastupitelstva města Bystřice dne 08.11.2023 a 13.12.2023 
 

 
Bod: 07 Podpora aktivit v oblasti rozvoje regionu Posázaví v roce 
2024 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Starosta přivítal zástupce z neziskové organizace Posázaví o.p.s. paní Zemanovou ředitelku společnosti 
a pana Pošmurného, který informoval o aktivitách v oblasti rozvoje regionu Posázaví.  

 
HLASOVÁNÍ č. 3 

13.12.2023 17:24:14 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje poskytnutí příspěvku na podporu aktivit v oblasti rozvoje regionu Posázaví v roce 
2024 formou neinvestiční dotace dle § 10a zákona č. 250/2000 Sb., neziskové organizaci 
Posázaví o.p.s., IČ: 271 29 772, se sídlem Zámek Jemniště 1, 257 01 Postupice, a to ve výši 
229.250 Kč. Výše dotace byla navržena na základě výpočtu platby 50 Kč na každého 
přihlášeného obyvatele ve správním území města k 01.01.2023 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
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 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 3 – SCHVÁLENO usnesení č. 3 
 

 

Bod: 08 Poskytnutí neinvestiční dotace pro rok 2024 (RUAH o.p.s.) 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Od roku 2023 se místo projektu Obce blíže lidem realizuje tříletý projekt Terénní sociální práce v Posázaví, 
který již není 100 % dotován z fondů EU. Proto je zapotřebí projekt částečně dofinancovat z rozpočtů obce. 
V současné době je projekt spolufinancován z fondů EU ze 66 %. Garantem projektu je místní akční skupina 
Posázaví. RUAH o.p.s. zajišťuje realizaci projektu. Financování projektu bylo navrženo podle velikosti obce. 
Město Bystřice je zahrnuto do obcí nad 4.000 obyvatel, kde se počítá s částkou 200.000 Kč. Z této částky je 
financován pracovník sídlící v kanceláři čp. 115, který je zdarma k dispozici všem občanům. Tento pracovník 
pomáhá těm, kteří jsou v tíživé životní situaci a sami si nedokáží poradit. Pracovník je navíc mobilní, takže 
může klienta navštívit i u něj doma. Schválením finančního příspěvku se bude moci projekt realizovat i v 
roce 2024. 

 
HLASOVÁNÍ č. 4 

13.12.2023 17:27:25 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace na zajištění a realizaci projektu Terénní a komunitní 
sociální práce v Posázaví v roce 2024, ve výši 200.000 Kč společnosti RUAH o.p.s., se sídlem 
Křižíkova 2158, 256 01 Benešov, IČ: 243 12 355 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
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 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 4 – SCHVÁLENO usnesení č. 4 
 

 
Bod: 09 Poskytnutí neinvestiční dotace Pečovatelské službě okresu 
Benešov na rok 2024 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Město Bystřice touto Smlouvou přistupuje ke Smlouvě o pověření k poskytování služby obecného 
hospodářského zájmu uzavřené mezi Středočeským krajem a Pečovatelskou službou okresu Benešov. 
Finanční podpora (dotace, dar) na základě této Smlouvy tvoří nedílnou součást jednotné vyrovnávací platby 
hrazené poskytovateli v souladu s Rozhodnutím Komise o použití čl. 106 odst. 2 Smlouvy o fungování 
Evropské unie na státní podporu ve formě vyrovnávací platby za závazek veřejné služby udělené určitým 
podnikům pověřeným poskytováním služeb obecného hospodářského zájmu (2012/21/EU, Úř. věst. L 7, 
11.01.2012). 

 

HLASOVÁNÍ č. 5 
13.12.2023 17:30:38 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace v souladu 
s ustanovením § 159 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů 
a § 10a zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů s organizací Pečovatelská služba okresu Benešov, se sídlem Malé nám. 
2006, 256 01 Benešov, IČ: 714 59 251, za účelem podpory činnosti v oblasti sociálních služeb, 
zajištění pečovatelské služby pro občany města Bystřice. Dotace v celkové výši 450.000 Kč 
bude poskytnuta ve čtyřech čtvrtletních splátkách 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
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 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 5 – SCHVÁLENO usnesení č. 5 
 

 
Bod: 10 Částečná revokace usnesení č. 17 ze dne 8.11.2023 Vodné   
– stočné 2024 – město Bystřice 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Výše ceny vodného a stočného se určuje podle pravidel Ministerstva financí ČR. Do kalkulace je možné 
zahrnout nezbytné náklady spojené s výrobou a přivedením pitné vody a odvedením a vyčištěním odpadní 
vody. Důležitou položkou kalkulace je výše nájemného. Zastupitelstvo města schválilo u vodného snížení 
nájmu vodovodní infrastruktury pro rok 2024 v částce 900.000 Kč. Žádost o snížení ceny vodného 
a stočného na rok 2024 byla zaslána ke schválení na SFŽP ČR. Vzhledem k tomu, že navržená cena vodného 
a stočného neodpovídá maximální výši sociálně únosné ceny vodného a stočného ve Středočeském kraji, 
která byla pro rok 2024 navýšena na 174,21 Kč/m3 včetně DPH, neakceptoval fond naši žádost, a je nutné 
část usnesení týkající se ceny vody revokovat. V tuto chvíli by měla být cena za vodné a stočné 
163,50 Kč/m3 vč. DPH (12 %). 

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek:  
O kolik musíme zvýšit již schválenou cenu vodného případně stočného? 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Co se týče stočného, tak cena zůstává, jelikož to není vázáno koncesní smlouvou. Co se týče koncesní 
smlouvy, tak kalkulace zůstává, pouze se zvedá nájem, který byl dán matematickým modelem na dobu 10 
let, nájem má odrážet náklady, které byly vynaloženy na úpravnu vody v roce 2016. Pro rok 2024 by měl být 
ve výši 1.673.413 Kč nikoliv 900.000 Kč o které jsme žádali a státní fond nám tuto žádost neschválil.  
Starosta: 
Při nájmu 900.000 Kč vycházelo vodné 66 Kč/m3, státní fond nesouhlasí se snížením výše nájmu 
pod hodnotu, kterou určuje matematický model na roky 2016 až 2026, tudíž ponecháváme výši nájmu 
1.673.413 Kč, cena vodného je stále pod sociálně únosnou cenou stanovenou státem pro náš region. 

 
HLASOVÁNÍ č. 6 

13.12.2023 17:37:52 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

revokuje částečně usnesení Zastupitelstva města Bystřice č. 17 ze dne 8. 11. 2023, 
a to zrušením výroku č. I z důvodu neakceptování navržené výše ceny ze strany Státního fondu 
životního prostředí ČR 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 6 – SCHVÁLENO usnesení č. 6 

 

 
Bod: 11 Návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Bystřice 
o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 
V návrhu nové OZV se aktualizují výše poplatků, ruší se ustanovení o navýšení poplatku, který již není 
v souladu s novou legislativou a v čl. o splatnosti poplatku podle nové legislativy se mění doba splatnosti 
na den ukončení užívání veřejného prostranství oproti dřívější lhůtě, která se počítala ode dne ohlášení 
užívání. Vyhláška se nově vztahuje na celé území Bystřice, aby dle metodiky ministerstva nebyla 
diskriminační vůči obyvatelům a podnikajícím osobám, a aby město nepřicházelo o finanční plnění plynoucí 
z uplatnění zájmů 3. osob (např. filmaři). 

Diskuze: 
Ing. arch. Tomáš Russe:  
Máme pravomoc vybírat poplatky na všech veřejných prostranstvích? I která nejsou majetkově města? 
Starosta: 
Vybíráme pouze tam, kde se překrývá pojem veřejné prostranství a zároveň majetek města. 
Pavel Babiš: 
Parkování vozidel na veřejném prostranství, bude také zpoplatněno? 
Tajemnice: 
Vyhláška taxativně uvádí veřejná prostranství v majetku města, poplatek se vybírá za zvláštní užívání 
veřejného prostranství, tzn. že se poplatek vybírá za činnosti, které nejsou určeny obecnou povahou 
veřejného prostranství. Vyhláška přesně uvádí činnosti, za které může být poplatek vybírán a parkování 
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na komunikacích zde není, je to pouze za vyhrazení parkovacího místa, a to musí být zřetelně vyhrazeno, 
označeno atd. 
Pavel Babiš: 
Veřejným prostranstvím jsem myslel i travnaté plochy pro parkování. 
Tajemnice: 
Zde se neporušuje vyhláška, ale zákon tím, že ničíte zeleň anebo že zabíráte veřejné prostranství 
neoprávněně, ale to se neřídí zákonem o místních poplatcích, ale zákonem o některých přestupcích 
(251/2016 Sb.). 

 
HLASOVÁNÍ č. 7 

13.12.2023 17:44:11 
 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. vydává na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen „zákon o místních poplatcích“), a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 
odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, Obecně závaznou vyhlášku města Bystřice o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška města č. 5/2019, o místním poplatku 
za užívání veřejného prostranství ze dne 18.12.2019 
II. ukládá tajemnici MÚ Bystřice zabezpečit provedení potřebných úkonů vedoucích k realizaci 
části I. tohoto usnesení 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 7 – SCHVÁLENO usnesení č. 7 
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Bod: 12 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o budoucí smlouvě kupní (Bytové 
družstvo Bystřice) 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 
Dne 08. 08. 2023 obdrželo město žádost Bytového družstva Bystřice o předčasné ukončení spoluvlastnictví 
k 31. 12. 2024 na bytových domech č.p. 501 a 502 v ulici Nová v Bystřici. Rada města usnesením                
č. 2-22/18.9.2023/Ho tuto žádost schválila a pověřila starostu města jednáním o podmínkách vypořádání. 
Dne 13. 11 2023 proběhlo jednání se zástupci Bytového družstva Bystřice paní Součkovou a paní Žejdlovou, 
panem starostou a Mgr. et Mgr. Michalem Bouškou z advokátní kanceláře KVB s.r.o. Nyní předkládáme 
Zastupitelstvu města Bystřice ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě o budoucí smlouvě kupní, připravený 
advokátní kanceláří KVB s.r.o. a odsouhlasený Bytovým družstvem Bystřice. 

Diskuze: 
Místostarosta:  
Upozorňuji na svou podjatost, jsem členem Bytového družstva Bystřice, manželka má družstevní podíl 
a právo k nájmu bytu v ul. Nová, č.p. 501.  
Proces vypořádání proběhne v souladu se smlouvou o budoucí kupní smlouvě z roku 2006, obě budovy 
č.p. 501 a 502 budou rozděleny společným prohlášením vlastníků budov na bytové jednotky, určí 
se spoluvlastnické podíly a tím bude zároveň umožněno členům bytového družstva požádat v budoucnu 
o převod do soukromého vlastnictví.  
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
13.12.2023 17:48:45 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke Smlouvě o budoucí smlouvě kupní, uzavřené mezi městem 
Bystřice a Bytovým družstvem Bystřice, se sídlem Nová č. p. 501, 257 51 Bystřice, 
IČ: 257 38 160 dne 20. 1. 2006, který upravuje procesní podmínky převodu dotčených 
nemovitých věcí 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
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 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO usnesení č. 8 
 

 
Bod: 13 Přijetí dotace ze Středočeského Fondu homogenizace 
krajské dopravní infrastruktury 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 
 
Středočeský kraj vyhlašuje každoročně dotační výzvu ze Středočeského Fondu homogenizace krajské 
dopravní infrastruktury na sjednocení vozovkového souvrství dotčeného mj. pokládkou inženýrských sítí. 
Zhotovitel projektu výstavby Vodovodu Bystřice počítal dle projektové dokumentace pouze s pokládkou 
nového asfaltu v šířce rýhy po pokládce vodovodního potrubí. Dle vyjádření KSÚS je nutné povrch 
homogenizovat. Proto jsme po podání žádosti o dotaci uzavřeli se zhotovitelem stavby dodatek k SoD, 
kterým tento požadavek řešíme. Dotace pokryje téměř 96 % realizačních nákladů na opravu asfaltového 
souvrství v polovině šíře komunikace.  
Projekt řeší homogenizaci vozovky pozemní komunikace ve vlastnictví Středočeského kraje číslo III/1113 
a III/1114 v úseku od III/1113 do křižovatky komunikace II/111 na návsi, III/1114 od křižovatky 
komunikace II/111 u kontejnerů na tříděny odpad do poslední přípojky vodovodního řadu na této 
komunikaci. 

 

HLASOVÁNÍ č. 9 
13.12.2023 17:51:09 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje přijetí investiční dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu 
homogenizace krajské dopravní infrastruktury na realizaci projektu "Homogenizace 
komunikace III/1113 a III/1114 v místní časti Líšno", a to na homogenizaci vozovky pozemní 
komunikace ve vlastnictví Středočeského kraje, v souvislosti s realizací projektu Vodovod 
Bystřice. Dotace bude poskytnuta ve výši 3.931.000 Kč 
II. schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace podle Programu 2023 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
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 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 9 – SCHVÁLENO usnesení č. 9 
 

 
Bod: 14 Odměny za výkon funkcí členů výborů, komisí, zvláštního 
orgánu města (komise pro projednávání přestupků), kteří nejsou 
členy zastupitelstva města 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 

HLASOVÁNÍ č. 10 
13.12.2023 17:53:26 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje roční jednorázové odměny za výkon funkce fyzickým osobám, které nejsou členy 
zastupitelstva města dle neveřejné přílohy 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
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 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 10 – SCHVÁLENO usnesení č. 10 
 

 
Bod: 15 Stanovení výše měsíčních odměn pro výkon funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva s účinností od 01.01.2024 
Navrhovatel: Michal Hodík 

 
HLASOVÁNÍ č. 11 
13.12.2023 17:56:33 

 
Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

stanovuje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, a s účinností od 01.01.2024 svým neuvolněným členům za výkon funkce odměny 
za měsíc v následujících částkách: člen rady 6.000 Kč, předseda výboru/komise/zvláštního 
orgánu obce 3.500 Kč, člen výboru FV a KV/ komise/zvláštního orgánu obce 2.500 Kč, člen 
zastupitelstva bez dalších funkcí 2.000 Kč. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný 
mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována ode dne složení slibu. V případě 
budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení 
do příslušné funkce." V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
obce se stanovuje odměna jako souhrn odměn. V případě souběhu výkonu více funkcí může být 
tomuto zastupiteli poskytnuta odměna maximálně do výše souhrnu dvou odměn, z čehož 
se do výpočtu zahrnou odměny za nejvýše hodnocené funkce 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
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 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 11 – SCHVÁLENO usnesení č. 11 
 

 
Bod: 16 Odměny za výkon funkcí předsedů a členů výborů, komisí, 
zvláštního orgánu města (komise pro projednávání přestupků), 
kteří nejsou členy zastupitelstva města 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Diskuze: 
Hana Bartáková, osadní výbor Ouběnice:  
Navázala na dotaz paní Kropáčkové ze zasedání zastupitelstva města dne 08.11.2023, který se týkal snížení 
odměn předsedům osadních výborů o 50 %, z jakého důvodu k tomu došlo? 
Starosta: 
Byla snížena z toho důvodu, že se tak dohodlo zastupitelstvo města Bystřice a bylo přijato usnesení v tomto 
smyslu. 
Dle mého názoru mi přišlo naprosto neadekvátní, kdy předseda osadního výboru byl odměněn částkou 
jednonásobně vyšší než zastupitel bez dalších funkcí, přičemž zastupitel nese nejenom politickou 
ale i trestněprávní zodpovědnost za svá rozhodnutí v rámci jednání zastupitelstva a předseda osadního 
výboru nemá žádnou z těchto zodpovědností. Takže zde byla doba, kdy předseda osadního výboru bral vyšší 
odměny než zastupitel, který se věnuje této práci a nese za ní plnou zodpovědnost. 
Hana Bartáková, osadní výbor Ouběnice:  
Dělám předsedkyni osadního výboru 3 rokem a té práce je opravdu hodně, lidé se na nás obracejí s dotazy, 
proto potřebujeme mít aktuální informace z úřadu a zpětná vazba dle mého názoru hodně vázne, např. jsem 
nedostala informaci o tom, že u nás bude probíhat natáčení Král Šumavy 2 a do poslední chvíle jsem neměla 
žádné informace. 
Starosta: 
Upozornil, že dle jeho názoru se toto netýká projednávaného bodu. 
Hana Bartáková, osadní výbor Ouběnice:  
Souvisí to s tímto projednávaným bodem, původní odměna 2.000 Kč pro předsedy osadních výborů byla 
adekvátní k jejich funkci. 
Starosta: 
Tedy když zákon stanovil pro neuvolněného zastupitele hranici odměny 2.300 Kč pro rok 2024, tak Vám 
přijde adekvátní, aby předseda osadního výboru měl 2.000 Kč, ačkoliv nemá žádnou zodpovědnost? „Chcete 
tedy říct zastupitelům, že požadujete, aby předseda osadního výboru měl odměnu ne 1.500 Kč, tak jak je 
uvedeno v návrhu usnesení, ale 2.000 Kč? Chápu to správně?“  
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Nechci snižovat práci předsedů osadních výborů, na druhou stranu zastupitel má také práci, záleží 
jak k tomu, kdo přistupuje, z vlastní zkušenosti vím, že ne všichni předsedové osadních výborů se tomu 
tak věnují jako vy, ale zastupitelé museli být zvoleni, tudíž měli podporu Vás občanů a mají zodpovědnost, 
která je právě zohledněna ve výši odměny.  
Co se týče informovanosti z města do osadních výborů, konkrétně filmování, tak to bylo domluveno se 
soukromou osobou z Ouběnic. Tedy v první řadě, pokud funguje komunikace v rámci osady, tak Vás daná 
osoba měla o natáčení informovat. My jsme se to opravdu dozvěděli 14 dní před natáčením, kdy filmový štáb 
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požadoval pronajmout náves a veřejné prostranství. Samotné filmování muselo být domluveno s někým 
z vaší osady, tudíž jste tyto informace mohli mít již několik měsíců předtím. 
 
Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda-li chtějí navrhnout protinávrh usnesení a po krátkém čekání spustil 
hlasování. 
 

HLASOVÁNÍ č. 12 
13.12.2023 18:06:59 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

stanovuje s účinností od 01.01.2024 odměny za výkon funkce fyzickým osobám, které nejsou 
členy zastupitelstva města takto: 
a, odměna předsedovi osadního výboru v částce 1.500 Kč/měsíc 
b, odměna předsedovi komise rady v částce 1.500 Kč/měsíc 
c, odměny za výkon funkce členům finančního a kontrolního výboru, členům komisí rady 
a členům zvláštních orgánů města (přestupková komise) jednou ročně na návrh předsedů 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Zdržel se 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Zdržel se 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 13 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (13%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 12 – SCHVÁLENO usnesení č. 12 
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Bod: 17 Mimořádná odměna pro starostu a místostarostu města 
Navrhovatel: Ing. Libor Kožíšek 
 

Na pracovní schůzce zastupitelů dne 27.11.2023 navrhl Ing. Kožíšek zahrnout tento bod do programu 
jednání zastupitelstva. Všem zastupitelům byl následně zaslán informativní email, kde byl diskutován 
jak samotný návrh, tak výše odměn. Návrh je předkládán v souladu s platnou legislativou. 

 
Diskuze: 
Pavel Babiš:  
Nesouhlasím s těmito mimořádnými odměnami, na těchto výsledcích uvedených v usnesení se podíleli 
všichni zaměstnanci úřadu, dále také nesouhlasím kvůli nekompetentnímu vedení městské policie. 
Tato navrhovaná odměna v plné výši je neadekvátní. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Uvolnění členové zastupitelstva nemají nárok na průběžné odměny, tak jako ostatní zaměstnanci úřadu, 
tzn. že toto je jediný způsob, jak jejich činnost ohodnotit a myslím si, že tato výše odměn je odpovídající. 
Ing. Libor Kožíšek: 
Pouze doplním, že toto je nenároková složka mzdy, proto tyto odměny musí schválit zastupitelstvo. 

 
HLASOVÁNÍ č. 13 
13.12.2023 18:11:54 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje poskytnutí mimořádné odměny uvolněným členům zastupitelstva obce 
dle §76 odst. 1 zákona 128/2000 Sb. Zákon o obcích v platném znění – starostovi města 
Michalu Hodíkovi ve výši dvojnásobku nejvyšší měsíční odměny, která mu v souvislosti 
s výkonem zastávané funkce náležela v daném roce a místostarostovi města Mgr. Danielu 
Štěpánkovi ve výši jednonásobku nejvyšší měsíční odměny, která mu v souvislosti s výkonem 
zastávané funkce náležela v daném roce, za jejich významné přispění k rozvoji města Bystřice 
spojené s osobním nasazením na získání níže uvedených dotací na investiční a neinvestiční 
akce města mezi kterými jsou „Vodovod Bystřice“, poskytovatel dotace Státní fond životního 
prostředí ČR, celkový rozpočet projektu 111.848.105,66 Kč a získaná dotace ve výši 
65.069.908,86 Kč, „Vybavení spolkových místností“, poskytovatel dotace Ministerstvo 
zemědělství ČR - Státní zemědělský intervenční fond, rozpočet projektu 432.346,97 Kč 
a získaná dotace ve výši 337.679 Kč, „Pořízení kuchyňských technologií do MŠ“, poskytovatel 
dotace Ministerstvo zemědělství ČR - Státní zemědělský intervenční fond, celkový rozpočet 
projektu 692.723 Kč a získaná dotace ve výši 554.178 Kč, „Zpracování Místní energetické 
koncepce města Bystřice“, poskytovatel dotace Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, celkový 
rozpočet 429.550 Kč a získaná dotace ve výši 400.000 Kč, „Zavedení energetického 
managementu ve městě Bystřici“, poskytovatel dotace Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, 
celkový rozpočet akce 538.450 Kč a získaná dotace ve výši 484.605 Kč, „Zavedení 
energetického managementu ve městě Bystřici (SECAP, energetický manažer, místní den 
pro klima)“, poskytovatel dotace Ministerstvo životního prostředí ČR – Národní program Životní 
prostředí, celkový rozpočet 1.612.460,11 Kč a získaná dotace ve výši 1.181.968,08 Kč, 
„Knihovna Bystřice - přechod ze systému Clavius na Tritius“, poskytovatel dotace Ministerstvo 
kultury ČR, celkový rozpočet 175.790,74 a získaná dotace ve výši 122.000 Kč, „Rozšíření 
výstražného a varovného systému“, poskytovatel dotace Státní fond životního prostředí ČR, 
celkový rozpočet 5.395.016,40 a získaná dotace 3.776.511,48 Kč, „Bystřice u Benešova 
Modernizace VO_2022-2023“, poskytovatel dotace Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, 
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celkový rozpočet 6.828.997,99 Kč a získaná dotace ve výši 2.445.269 Kč, „Homogenizace 
komunikace III/1113 a III/1114 v místní části Líšno“, poskytovatel dotace Středočeský kraj, 
celkový rozpočet 4.101.104 Kč a získaná dotace ve výši 3.931.000 Kč, „PROMOTER“, 
poskytovatel dotace Interreg Europe, rozpočet akce 56.236 EUR a získaná dotace ve výši 
44.988,80 EUR + kofinancování od Ministerstvo pro místní rozvoj ČR ve výši 2.811,80 EUR, 
„Zlepšení akceschopnosti JSDHO Bystřice“, poskytovatel dotace Středočeský kraj, rozpočet 
akce 137.754 Kč a získaná dotace ve výši 100.000 Kč, „Odborná příprava, zásahy a vybavení 
JSDHO Bystřice“, poskytovatel dotace: Hasičský záchranný sbor Středočeského kraje, celkový 
rozpočet projektu: 74.863 Kč, získaná dotace: 74.863 Kč, prosazování vstřícného přístupu 
samosprávy k občanům pravidelným setkáváním a osobní účastí na veřejných projednáních 
k jednotlivým projektům 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Proti 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Zdržel se 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 13 (87%)  Proti: 1 (7%)  Zdrželo se: 1 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 13 – SCHVÁLENO usnesení č. 13 
 

 
Bod: 18 Rozpočtové opatření č. 10/2023 
Navrhovatel: Michal Hodík 

Rozpočtovým opatřením č. 10/2023 se navyšují příjmy na položce 1385 – neočekávané příjmy z dílčí daně 
z technických her, pol.  2412 – splátka části půjčky, kterou město poskytlo Službám s.r.o. Bystřice. 
Položka 4116 se navyšuje – město obdrželo neinvestiční dotaci na Vodovod Bystřice. Navyšuje se položka 
4222 – město obdrží dotaci ze Středočeského Fondu homogenizace krajské dopravní infrastruktury 
(komunikace Líšno V Lipách). Na odd. par. 6402 pol. 2229 se navyšují příjmy z důvodu vrácení průtokové 
dotace od ZŠ Bystřice a o tuto částku se navyšují výdaje na odd. par. 6402 – kdy město převádí vrácenou 
dotaci na krajský úřad. Na odd. par. 6409 se navyšují příjmy – město obdrželo dar za ocenění v krajském 
kole soutěže Vesnice roku 2023 ve výši 50.000 Kč. Příjmy se snižují na položce 4116 – dotace na Zavedení 
energetického managementu (převedeno do roku 2024), příjmy na pol. 4152 – část dotace na PROMOTER 
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se převádí do roku 2024. Dále se snižují příjmy na pol. 4216 – část dotace na Vodovod Bystřice se převádí 
do roku 2024, dotace na Rozšíření varovného a informačního systému se po vyúčtování skutečných nákladů 
snižuje. Výdaje se navyšují na odd. par. 3723 – zvýšené náklady na svoz tříděného odpadu, 
na odd. par. 3726 – zpracování studie kompostárny, odd. par. 3729 – zpracování projektové dokumentace 
na úpravu sběrného dvora, odd. par. 3745 – zvýšené náklady na úpravu veřejné zeleně a v rámci dotace 
Výsadba krajinné zeleně Bystřice – následná péče. Dále se navyšují výdaje na odd. par. 6171 – místní správa 
– nákup kopírky, výměna klimatizace. Výdaje se navyšují na odd. par. 6310 – bankovní poplatky. Výdaje 
se snižují na odd. par. 2310 – vodní hospodářství. Celkem se navyšují a snižují příjmy o stejnou částku 
8.549.362 Kč.  Výdaje se navyšují a snižují o stejnou částku 1.401.373 Kč, v rámci financování se snižuje 
položka 8123 – přijetí úvěru ve výši 9.410.468 Kč se převádí do roku 2024, položka 8115 – vyrovnání 
financování se navyšuje o 9.410.468 Kč. 

 

HLASOVÁNÍ č. 14 
13.12.2023 18:15:22 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje Rozpočtové opatření č. 10/2023 
 

 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 14 – SCHVÁLENO usnesení č. 14 
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Bod: 19 Prodej části pozemku parc. č. 720/1, k.ú. Ouběnice u Votic, 
uzavření Kupní smlouvy 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Žadatel požádal na základě doručené výzvy k narovnání práv k věcem nemovitým o odkoupení výše uvedené 
části pozemku, kterou má jeho rodina dlouhodobě v užívání. 

Diskuze: 
Mgr. Daniel Štěpánek:  
V návrhu usnesení II. navrhuji opravit adresu z Vojslavice 8 na Strženec 8, 257 03 Bystřice, tak jak je 
uvedeno v kupní smlouvě. 
Hana Bartáková, osadní výbor Ouběnice:  
Pane místostarosto, uvádíte, že osadní výbor nemá námitek, neuvědomuji si, že jsme tento prodej 
odsouhlasovali. Kdy to bylo? 
Starosta: 
Dle zápisu z jednání osadního výboru dne 06.01.2022. 
 

HLASOVÁNÍ č. 15 
13.12.2023 18:22:53 

 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje prodej části pozemku par. č. 720/1 v k.ú. Ouběnice u Votic, obec Bystřice, o výměře 
43 m2, druh pozemku trvalý travní porost, který je zapsán na listu vlastnictví č. 10001 
u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov (díl „a“ dle GP číslo: 
291-4/2023) 
II. schvaluje uzavření Kupní smlouvy mezi městem Bystřice (prodávající) a  

 (kupující) za účelem narovnání 
majetkoprávních vztahů, za kupní cenu 200 Kč bez DPH za 1 m2 pozemku. Veškeré náklady 
související s prodejem pozemku hradí kupující 

 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
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 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 15 – SCHVÁLENO usnesení č. 15 

 

 
Bod: 20 Směna části pozemku parc. č. 943/2, k.ú. Nesvačily 
u Bystřice, uzavření Směnné smlouvy 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Žadatel požádal o směnu části obecního pozemku na základě odeslané výzvy k narovnání práv k věcem 
nemovitým za část svého pozemku z důvodu, že žádá o narovnání stávajících majetkoprávních vztahů 
k pozemkům, které jsou v jeho vlastnictví. Část pozemků, která je nyní ve vlastnictví žadatele se nachází 
pod komunikací, která vede osadou. 

HLASOVÁNÍ č. 16 
13.12.2023 18:25:17 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje směnu částí pozemků mezi městem Bystřice (první směňující) a  
,  (druhý směňující) 

následujícím způsobem: směna pozemku ve vlastnictví města Bystřice, parc. č. 943/2 
v k.ú. Nesvačily u Bystřice, obec Bystřice o celkové výměře 49 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, způsob využití ostatní komunikace, který je zapsán na listu vlastnictví č. 10001 
u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov, [pozemek 
parc. č. 943/26 dle předloženého návrhu GP č. 535-18/2023] za část pozemku ve vlastnictví 

, parc. č. st. 6 v k.ú. Nesvačily u Bystřice, obec Bystřice o celkové výměře 
19 m2, druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, který je ve zapsán na listu vlastnictví č. 1218 
u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov, 
[díl a) dle předloženého návrhu GP č. 535-18/2023] 
II. schvaluje uzavření Směnné smlouvy mezi městem Bystřice (první směňující) a  

, ,  (druhý 
směňující) za účelem narovnání majetkoprávních vztahů na místní komunikaci 
dle geometrického plánu č. 535-18/2023, způsobem popsaným v odst. I. tohoto usnesení 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
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 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 16 – SCHVÁLENO usnesení č. 16 
 

 
Bod: 21 Koupě 1/4 ideálního spoluvlastnického podílu  
parc. č. 266/13 v k.ú. Líšno, uzavření Kupní smlouvy 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Vlastník 1/4 ideálního spoluvlastnického podílu nabídl městu Bystřice prodej svého podílu na základě toho, 
že ho oslovili spekulanti s pozemky, kteří měli zájem o koupi výše zmíněného podílu. Město Bystřice vlastní 
již 1/2 ideálního spoluvlastnického podílu. 

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek: 
Co je účelem koupě 1/4 podílu? 
Starosta: 
Do budoucna tím můžeme získat celý tento pozemek, cílem je získat parcelu tak, abychom ji mohli využít 
v rámci majetkoprávních vypořádání v rámci staveb v dané lokalitě. 
 

 
HLASOVÁNÍ č. 17 
13.12.2023 18:28:42 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje koupi 1/4 ideálního spoluvlastnického podílu parc. č. 266/13 v k.ú. Líšno, druh 
pozemku orná půda, o výměře 438 m2, ve vlastnictví , 

, který je zapsán na LV č. 1125 
u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Benešov   
II. schvaluje uzavření Kupní smlouvy mezi městem Bystřice (kupující) a  

 (prodávající), 
způsobem popsaným v odst. I. tohoto usnesení. Kupní cena je stanovena 9 Kč za 1 m2, 
tj. 3.942 Kč bez DPH s tím, že náklady a správní poplatky související s koupí spoluvlastnického 
podílu hradí město Bystřice 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 17 – SCHVÁLENO usnesení č. 17 

 

 
Bod: 22 Bezúplatný převod části p.č. 956, k.ú. Nesvačily u Bystřice, 
uzavření Darovací smlouvy (Středočeský kraj) 
Navrhovatel: Mgr. Daniel Štěpánek 

Majetkoprávního vypořádání pozemků pod stavbou "Zastávky BUS na silnici III/114 v obci Nesvačily". 
 

HLASOVÁNÍ č. 18 
13.12.2023 18:30:11 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje uzavření Darovací smlouvy S-6993/MAJ/2023 mezi Středočeským krajem (dárcem), 
se sídlem Zborovská 81/11, 150 21 Praha 5, IČ: 708 91 095 a městem Bystřice (obdarovaným), 
se sídlem Dr. E. Beneše 25, 257 51 Bystřice, IČ: 002 31 525, ve věci vypořádání pozemků 
pod stavbou "BUS zastávky Nesvačily". Předmětem smlouvy je bezúplatný převod části 
pozemku parc. č. 956, druh: silnice-ostatní plocha, o celkové výměře 30046 m2, obec Bystřice, 
k. ú. Nesvačily u Bystřice, zapsaného na Katastrálním úřadě pro Středočeský kraj, Katastrální 
pracoviště Benešov na LV 679, který byl schválen Zastupitelstvem města Bystřice 
dne 15.03.2023 usnesením č. 12 dle GP č. 527-43/2022 se jedná o pozemek parc. č. 956/2 
o výměře 149 m2, ostatní plocha-ostatní komunikace 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 18 – SCHVÁLENO usnesení č. 18 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

18:30 – 18:50 hod        Blok pro dotazy občanů                       
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Blok pro dotazy občanů 
 
Jitka Kropáčková, osadní výbor Kobylí: 
Paní Kropáčková požaduje zlepšit vzájemnou komunikaci mezi úřadem a osadami: jako členové komise 
pro osadní výbory jsme obdrželi termíny pracovních schůzek od paní Hlávkové, spolupráce vždy fungovala, 
před každou komisí nám byla zaslána pozvánka. Po ukončení pracovního poměru paní Hlávkové v srpnu 
pozvánka na pracovní schůzku nepřišla. Ing. Mokošová na toto upozornila a pan starosta sdělil, že sice 
pozvánka nebyla zaslána, ale i přesto harmonogram schůzek obdržených na začátku roku je platný 
a schůzka se uskuteční. Poté nastoupila nová zaměstnankyně paní Jakubková a pozvánka na další jednání 
opět přišla. Zasedání komise proběhlo dne 24.10.2023, kdy došlo k nepříjemnému rozkolu a pan starosta nás 
upozornil, že s námi již nemůže spolupracovat, jelikož nedodržujeme dohody a zákony platné v ČR.  
Starosta: 
Pouze jsem Vás informoval, že hodlám rezignovat na pozici předsedy komise pro osady, a to z důvodu, 
že nemohu spolupracovat s lidmi, kteří nedodržují dané slovo.  
Jitka Kropáčková, osadní výbor Kobylí: 
Ano, informoval jste nás, že chcete rezignovat na pozici předsedy komise, ale dál nás již nikdo s ničím 
neseznámil. Nikdo nám neoznámil, zda tedy komise pro osady končí nebo bude fungovat dál, neměli jsme 
šanci zjistit, zda jste opravdu rezignoval. 28.11.2023 nás 12 předsedů přijelo na další jednání komise a zde 
jsme zjistili, že komise neproběhne. Přijde mi vhodné, abychom tuto informaci měli, že se komise 
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neuskuteční, a to z důvodu, že jste rezignoval. Chtěla bych nyní vědět, zda komise pro osady bude i nadále 
fungovat. 
Starosta: 
Na komisi pro osady jsem Vás jasně informoval o tom, že podávám rezignaci na pozici předsedy komise 
pro osady. Jedná se o komisi rady města, tudíž jsem rezignoval k rukám rady města a je na rozhodnutí rady 
města, zda takovou komisi bude nebo nebude mít a kdo ji povede. Nyní je to na jejím rozhodnutí.  
Tato komise byla platforma pro to, aby se potkávalo vedení města s předsedy osadních výborů. Komise 
oficiálně nevznikla, jelikož neexistuje usnesení o vzniku této komise. Věnoval jsem této komisi dostatek času, 
jak pro přípravy, tak pro jednání jako takové. A za to se mi dostalo takového jednání, kdy jako komise jsme 
se usnesli o tom, že jako komise navrhneme radě města úpravu Participativního rozpočtu, pan Svejkovský 
mi měl poslat návrh na úpravu participativního rozpočtu, který mi přišel v den jednání zastupitelstva a na 
jednání zastupitelstva na mne překvapení radní koukali o čem pan Svejkovský hovoří, jelikož vůbec netušili, 
že takový materiál vzniká, jelikož to mělo být předmětem jednání rady, která měla být až po jednání 
zastupitelstva.  
Jitka Kropáčková, osadní výbor Kobylí: 
My, jako předsedové, tomu věnujeme také svůj osobní čas, po své práci, ale buď tuto práci chceme dělat 
nebo ne.  
Komise tedy nebyla oficiálně ustanovena? 
Starosta: 
Souhlasím s Vámi, že tuto práci děláme dobrovolně, ve svém volnu, ve prospěch občanů a čekal bych, že si 
nebudeme vzájemně práci nabourávat, ale že k tomu budeme přistupovat konstruktivně a budeme hledat 
společně řešení ve prospěch občanů, a to si myslím, že v poslední době na této komisi neprobíhalo. 
Ano, komise nebyla oficiálně ustanovena. 
Ing. Libor Kožíšek: 
Jakým způsobem tedy bude dál fungovat komunikace město versus osadní výbory? Komunikace s osadními 
výbory by měla i nadále fungovat, je zde tedy nějaký nový návrh? 
Starosta: 
Má kancelář je vždy otevřena všem, jak předsedům osadních výborů, tak občanům města, kdykoliv je možné 
si se mnou přes sekretariát domluvit schůzku. Co se týká komise, tak to je plně v kompetenci rady města, 
aby komisi ustanovila a jmenovala předsedu komise. 
Ing. Libor Kožíšek: 
Otázka na zastupitele, pokud toto nefunguje na platformě komise, tak zda by to fungovalo na platformě 
výboru zastupitelstva a stejně by bylo nutné, aby se takové schůzky zúčastňoval zástupce vedení města. 
Mgr. Daniel Štěpánek:  
Dříve se předsedové osadních výborů scházeli se starostou, někteří 4x za rok, někteří pouze 1x. 
Před sestavováním rozpočtu se svolávali všichni předsedové osadních výborů. Proto, aby komunikace 
fungovala lépe, vznikla tato komise pro osady. Pokud by měl nyní vzniknout výbor pro osady, tak by bylo 
dobré, pokud by předseda, který tento výbor povede, přišel s nějakou náplní a přednesl vizi, jak bude takový 
výbor fungovat. 
Starosta:   
Určitě budeme hledat řešení, jak toto bude nadále fungovat. Uvítal bych, aby tato komise/výbor měl 
nastavena pravidla a aby se pravidla dodržovala. Komise byla takovou „anomálií“ Bystřice, ale já jsem na 
tuto komisi byl hrdý. Byl jsem hrdý na to, že máme platformu, kde se mohou potkávat předsedové osadních 
výborů s vedením města a že nemusí být schůzky jednotlivě. Je spousta měst, které osadní výbory vůbec 
nezřizují nebo je zřizují pouze formálně. Měli jsme zde diskuzi na téma odměňování. Jen pro představu, 
předseda osadního výboru v Benešově dostává odměnu 1.500 Kč za rok. My si opravdu vážíme práce 
předsedů osadních výborů, jejich práce je pro nás přínosem a je důležitá. 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
                           18:50 – 19:00 hod      Přestávka 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Bod: 23 Schválení energetické politiky města Bystřice 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 
Energetická politika města je strategickým dokumentem v oblasti hospodaření s energií v rámci 
energetického hospodářství města Bystřice a je základním dokumentem zajišťující chod systému 
energetického managementu (EnMS) dle normy ČSN EN ISO 50001, který bude v Bystřici nyní postupně 
zaváděn. Cílem zavedení energetického managementu v souladu s touto normou je řízení spotřeby energie 
za účelem dlouhodobého snižování dopadů na životní prostředí, snižování provozních nákladů a plnění 
legislativních povinností. EnMS je klíčovým nástrojem pro snižování energetické náročnosti budov. 
Postupným začleňováním všech objektů v majetku města Bystřice budou získávána cenná data a údaje 
o jejich provozu, spotřebě, nákladech a cenách za energie. Z takto komplexní databáze je možné následně 
vybírat budovy, ve kterých je nejvhodnější provádět konkrétní opatření, která následně snižují uhlíkovou 
stopu, zmenšují vliv na klimatickou změnu a spoří finance použité na spotřebu energie a vody. Energetickou 
politikou si město stanoví jasný směr svého vývoje v oblasti hospodaření s energií v rámci spravovaného 
majetku. 

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek: 
Kdo schvaluje energetickou politiku města, rada nebo zastupitelstvo? 
Starosta: 
Schvaluje ji rada, ale chtěl jsem, aby na tom panovala shoda napříč zastupitelstvem, proto v dokumentu 
bude upraveno to, že schvaluje zastupitelstvo města nikoliv rada. 
Ing. Libor Kožíšek: 
A jednotlivé akční plány bude schvalovat rada nebo zastupitelstvo? 
Starosta: 
Bude je schvalovat zastupitelstvo. 

HLASOVÁNÍ č. 19 
13.12.2023 19:06:46 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

schvaluje Energetickou politiku města Bystřice 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
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 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 19 – SCHVÁLENO usnesení č. 19 
 

 
Bod: 24 Změna ÚP č. 4 
Navrhovatel: Ing. arch. Tomáš Russe 
 
Platný ÚP byl schválen v r. 2019, změny č. 1 a 2 byly změny na základě obsahu změny. Nebylo tedy 
prověřeno celé řešené území, ani celá textová část. 

Změna č. 3 (probíhající) obsahuje pouze převod do tzv. standardu, neobsahuje věcné změny. 
Změna č. 4 bude pořizována na základě zprávy o uplatňování. Její pořízení bude navazovat na standardizaci 
po změně č. 3, ale během doby pořízení této změny lze provést veškeré kroky jako přípravu před vlastním 
zpracováním: 

- lze pořídit zprávu o uplatňování  
- lze na základě zprávy o uplatňování provést výběrové řízení na zpracovatele ÚP 
- vlastní zpracování tedy může rovnou navázat na vydání změny č. 3 bez časové prodlevy 

Schválení pořízení změny č. 4 je zákonným požadavkem pro vydání stavební uzávěry na problematické 
stavby v mezích platného ÚP. 
O pořízení zkráceným postupem bude rozhodnuto při schvalování zprávy o uplatňování (§55a, odst. (1) 
stavebního zákona). 

Diskuze: 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Budou do této změny zařazeny všechny žádosti od občanů nebo zda se to týká toho, co se zde řešilo 
na minulém zasedání zastupitelstva. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Zpráva o uplatňování je trochu jiný proces než zadání formou obsahu změny, tzn. že zprávu vyhodnocuje 
a připravuje pořizovatel, projednává se s dotčenými orgány a my ji poté vydáváme. V podstatě zpráva říká, 
že bychom měli něco prověřovat a k tomu by měla být příloha všech žádostí a zpracovatel následně 
vyhodnotí, jestli je to anebo není v souladu se zprávou o uplatňování. Zpráva o uplatňování řekne, 
zda se mění nebo nemění koncepce atd. Zpracovatel dostane požadavek na prověření žádostí. To, jestli tam 
budou zařazeny nebo ne, tak o tom rozhoduje určený zastupitel, pořizovatel a zejména zpracovatel, 
který řekne, jestli konkrétní žádost je nebo není v souladu s koncepcí a se zprávou o uplatňování. 
Starosta: 
Stále ale ještě nemáme uzavřené pořízení změny č. 3. Odhlasovali jsme, že změna č. 3 bude pouze 
o převodu do standardu podle zákona, tzn. naplnění vyhlášky 500, 501/2006 Sb. a požadavků souvisejících 
zákonů. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Nyní schvalujeme změnu č. 4, jelikož zpráva o uplatňování, výběr zhotovitele a uzavření smluv má svůj 
proces a předpoklad je, že mezitím ta jednoduchá standardizace proběhne a vybraný projektant naváže 
na schválenou změnu č. 3. 
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HLASOVÁNÍ č. 20 
13.12.2023 19:17:36 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje pořízení změny č. 4 územního plánu Bystřice na základě ustanovení §55, 
odst. (1) stavebního zákona v souladu s ustanovením § 6 odst. 5 písmene a) a f) zákona 
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů (dále 
jen stavební zákon) 
II. ukládá RM, aby zajistila pro změnu č. 4 územního plánu Bystřice splnění kvalifikačních 
požadavků pro výkon územně plánovací činnosti podle § 24 odst. 3 stavebního zákona 
III. ukládá RM, aby vybrala zhotovitele na základě návrhu zprávy o uplatňování pro změnu 
č. 4 územního plánu Bystřice v souladu s Vnitřním předpisem 2/2023 Směrnice upravující 
zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 20 – SCHVÁLENO usnesení č. 20 
 

 
Bod: 25 Informace o vymezení ploch stavební uzávěry 
Navrhovatel: Ing. arch. Tomáš Russe 

Na základě zjištění stavebního úřadu a některých záměrů výstavby vyplynula potřeba na prověření 
a případnou úpravu regulativů na území vymezeném stavební uzávěrou, níže jsou uvedené zákonné důvody: 
1) s ohledem na charakter území a kvalitu vystavěného území, což jsou pojmy, které v době pořizování 
územního plánu ve stavebním zákoně neexistovaly 
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2) novela energetického zákona z roku 2023, na kterou územní plán Bystřice z roku 2019 při stanovení 
podmínek využití ploch a to včetně § 18 odst. 5 nemohl reagovat 
Stavební uzávěra ve vymezeném území zakazuje povolování a realizace vyjmenovaných staveb a činností, 
na ostatní se tento zákaz nevztahuje (nejedná se tedy o plošný zákaz veškeré stavební činnosti): 
Podle grafické přílohy platí stavební uzávěra na níže vymezené stavby (ve smyslu §2, odst. (3) 
zák. 183/2006 Sb.: 
a) ve všech plochách BH: 
- stavby ubytovacího zařízení, penziony 
- stavby a zařízení pro jakoukoliv výrobu 
- rodinné domy 
b) ve všech plochách BI, BV, BVo, SC, SV a SVo : 
- stavby ubytovacího zařízení, penziony 
- bytové domy 
- stavby a zařízení pro maloobchodní a stravovací služby 
- stavby a zařízení pro jakoukoliv výrobu, servis a služby 
- stavby a zařízení pro administrativu 
- rodinné domy o dvou nebo třech bytových jednotkách 
- rodinné domy s jednou bytovou jednotkou a více než jednou nebytovou jednotkou 
Výše uvedený výčet v bodě b) se netýká staveb pro podnikání podle ustanovení §25, odst. (4) vyhlášky 
501/2006 Sb. 
c) ve všech plochách zastavěného území a zastavitelných plochách: 
- stavby nebo zařízení OZE umisťované samostatně nebo na samostatné konstrukce, mimo fasády 
nebo střechy jiných nadzemních staveb 
d) v nezastavěném území: 
- stavby nebo zařízení OZE nad 1MW 
Body a) a b) jsou platné do doby účinnosti změny č.4 ÚP Bystřice, body c) a d) do doby účinnosti změny 
č.3 ÚP Bystřice. 

Diskuze: 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
To tedy znamená, že ve všech osadách nebude možné postavit bez výjimky rady města rodinné domy 
pro dvě generace rodinné domy s jednou bytovou jednotkou a více než jednou nebytovou jednotkou? 
Tzn. že pokud si někdo bude chtít postavit dům, garáž a dílnu, tak to není možné a musí žádat radu města 
o výjimku? 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Ne, jednotky jsou vymezené prohlášením vlastníka v katastru nemovitostí, tzn. pokud postavím rodinný dům, 
garáž, kolnu, stále je to jedna jednotka, která je takto zapsána v katastru. Změna katastrálního zákona 
bohužel umožnila zapisovat nikoliv podílnictví rodinných domů, ale od roku 2013 umožnila zapisovat jednotky 
v rodinném domě.  
 
Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí informace o vymezení ploch stavební uzávěry 

 
Bod: 26 Podané žádosti o dotace z rozpočtu města na rok 2024 
přesahujících 50.000 Kč na organizaci 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 

Diskuze: 
Theodor Máca: 
Upozorňuji na svoji podjatost, jelikož jsem předseda SK. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Taktéž upozorňuji na svoji podjatost, jelikož jsem jedním z žadatelů o dotaci. 
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Ing. Libor Kožíšek: 
Součástí tohoto bodu je i zápis z jednání komise, kde komise dává nějaké návrhy na úpravu radě města, chci 
se tedy zeptat, zda již rada na toto reagovala nebo bude reagovat. 
Starosta: 
Reagováno zatím nebylo, jelikož čekáme na schválení nebo případnou úpravu tabulky ze strany zastupitelů. 
Ing. Libor Kožíšek: 
Komise navrhuje úpravu podmínek, interaktivního formuláře atd. 
Starosta: 
Toto zohledníme v příštím roce v další etapě žádostí v září. Mimo jiné byl dokončen projekt, se kterým začala 
Praha 3, elektronický nástroj pro podávání žádostí o dotace, software vytvořila platforma Otevřená města, 
kde jsme členové a uvažujeme o zavedení tohoto nástroje a s tím by souvisela i úprava podmínek, jelikož 
by se všechny žádosti vkládaly elektronicky přes jednotný portál. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Chtěl bych jen upřesnit, že jsou zde i malé částky, ale částky se u jednotlivých žadatelů sčítají a pokud 
překročí částku 50 tis. tak musí schválit zastupitelstvo. 
Starosta: 
Sčítá se částka ne která je přidělena, ale o kterou žadatel žádá. 
 

 
HLASOVÁNÍ č. 21 
13.12.2023 19:33:25 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje poskytnutí dotací dle přiložené tabulky žádostí o dotace z rozpočtu města na rok 
2024 přesahujících 50.000 Kč na organizaci 
II. schvaluje uzavření Veřejnoprávních smluv s žadateli o dotace 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Zdržel se 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
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Pro: 14 (93%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 21 – SCHVÁLENO usnesení č. 21 

Bod: 27 Návrh rozpočtu města Bystřice na rok 2024 
Navrhovatel: Michal Hodík 
 
Cílem tohoto dokumentu je v souladu s § 84, odst. 2, písm. b, zákona č. 128/2000 Sb. o obcích navrhnout 
Zastupitelstvu města Bystřice rozpočet města na rok 2024. Při jeho sestavování se vycházelo ze zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ze zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
ze zákona č. 23/2017 sb., o pravidlech rozpočtové odpovědnosti, ze zákona č. 243/2000 Sb., o rozpočtovém 
určení výnosů některých daní územním samosprávným celkům ve znění pozdějších předpisů a ze zkušeností 
z plnění rozpočtů města Bystřice v uplynulých letech. 

Diskuze: 
Ing. Libor Kožíšek: 
V rámci informovanosti prosím o sdělení hlavních projektů, které nás čekají v roce 2024. 
Starosta: 
Dva nejdůležitější projekty jsou všeobecně známé, což je dokončení vodovodu v Líšně a dále dokončení 
komunitního centra. Další důležité položky v rozpočtu: Kobylí Vojslavice – opravy místních komunikací, Hlivín 
– opravy komunikací, Bystřice – opravy komunikací Na Homoli, Na Vyzradilce, příprava projektové 
dokumentace revitalizace veřejného prostranství Ouběnice, projektová dokumentace chodník na Dubovku, 
na Tožici přístup na zastávky na silnice BUS, Líšno Bystřice vodojem, Tvoršovice provoz čistírny, Líšno 
Nesvačily Bystřice Jírovice Jarkovice Semovice Mokrá Lhota – projektová dokumentace na čistírnu odpadních 
vod, Základní škola – rozvody vody a kanalizace na 1. stupni, opravy budovy dle požadavků Základní školy, 
Mateřská škola –  je vysoutěžena projektová dokumentace na přístavbu a zřízení a provoz lesní mateřské 
školy, oprava skateparku na stadionu, Nesvačily – elektrická přípojka na sportoviště, Ouběnice – domácí 
čistírna odpadních vod, přípojky pro objekty č.p. 44, 10 a 24, Drachkov – venkovní posezení dle požadavku 
osadního výboru, Líšno – stavba spolkového domu, Zahořany – výměna oken v hasičárně,                
Nesvačily – výměna oken hasičárna, sokolovna, Bystřice – dům U Jelena výměna dveří, veřejné         
osvětlení – 2. etapa výměna VO za led zdroje, Městská policie, Požární ochrana. 
Jitka Kropáčková, osadní výbor Kobylí: 
Můžeme požádat o zaslání položkového rozpočtu pro jednotlivé osady? 
Starosta: 
Určitě obdržíte souhrnnou informaci o tom, co se plánuje z rozpočtu uskutečnit. 

 
HLASOVÁNÍ č. 22 
13.12.2023 19:42:33 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města Bystřice 

I. schvaluje rozpočet na 2024 jako schodkový: celkové příjmy tř. 1 až 4 ve výši 190.267.026 Kč, 
celkové výdaje třídy 5 a 6 ve výši 212.100.553 Kč, financování třída 8 ve výši 21.833.527 Kč 
(položka 8115 zapojení zůstatku finančních prostředků z roku 2023 ve výši 18.019.658 Kč, 
položka 8123 přijetí úvěru ve výši 9.410.769 Kč, položka 8124 – splátky úvěrů -5.596.900 Kč 
=21.833.527 Kč) 
II. schvaluje závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 dle tabulky "Návrh rozpočtu města 
Bystřice na rok 2024", který je nedílnou součástí zápisu ze zasedání zastupitelstva 
III. schvaluje v rámci svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací  
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a finančních darů právnickým osobám ve výši, tak jak je uvedeno v tabulce "Návrh rozpočtu 
města Bystřice na rok 2024" 
IV. pověřuje vedoucí Odboru hospodářsko-správního Moniku Zachovou zpracováním rozpisu 
schváleného rozpočtu na rok 2024 v plném třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky 
č. 323/2002 Sb. 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 Babiš Pavel ANO a NK Pro 
 Bárta Karel, Mgr. ANO a NK Pro 
 Dvořáková Růžena, MUDr. ODS Pro 
 Fatka Petr, Ing. ANO a NK Pro 
 Hodík Michal ODS Pro 
 Kohoutek Jiří SNK Pro 
 Kouba Petr ANO a NK Pro 
 Kožíšek Libor, Ing. SNK Pro 
 Máca Theodor BYSTŘICKO  Pro 
 Marek Lukáš ODS Pro 
 Russe Tomáš, Ing. arch. SNK Pro 
 Sládeček Josef ODS Pro 
 Šachl Jakub ODS Pro 
 Štěpánek Daniel, Mgr. ODS Pro 
 Trochová Martina, Mgr. Bc. BYSTŘICKO  Omluven 
 Tůmová Marcela BYSTŘICKO  Omluven 
 Vosátka Milan ANO a NK Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 9 hlasů 
Celkem zastupitelů: 17 
Pro: 15 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 22 – SCHVÁLENO usnesení č. 22 
 

 

Bod: 28 Zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Bystřice ze dne 20.11.2023 
Navrhovatel: Jiří Kohoutek 
 
Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí Zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Bystřice ze dne 20. 11. 
2023  
 

 
 
 
 



str. 32 z 35   Záznam ze zasedání konaného dne : 13.12.2023 

 
Bod: 29 Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města 
Bystřice ze dne 20.11.2023 
Navrhovatel: Ing. Libor Kožíšek 
 
Zastupitelstvo města Bystřice 

bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Bystřice ze dne 20. 11. 
2023  
 
Bod: 30 Zpráva návrhové komise 
 
Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým projednávaným bodům programu 
na řádném veřejném zasedání Zastupitelstva města Bystřice konaného dne 13. prosince 2023 
byla platně přijata. Návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního řádného 
zasedání, o kterých se případně na tomto veřejném zasedání zastupitelstva města jednalo 
a hlasovalo, jsou vepsány přímo v návrzích na usnesení. Platně přijata byla navržená usnesení 
č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22 ostatní vzato 
na vědomí. 

Za návrhovou komisi: předseda Theodor Máca, Pavel Babiš, Jiří Kohoutek 

 
Bod: 31 Interpelace a diskuse 
 

Milan Svejkovský, osadní výbor Líšno: 
Vodovod Líšno – chtěl bych poděkovat za zlepšení informovanosti a dále bych se chtěl zeptat, jakým 
způsobem funguje řídící výbor, eventuelně jak často se schází, jaké jsou z toho závěry? Primárně mi jde 
o opatření, aby se neopakovaly některé události, jako v letošním roce např. překopnuté kabely, internet, 
podkopaná studna atd. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Nevím, co si představit pod pojmem řídící výbor. Nyní probíhá kontrolní den každý čtvrtek, schůzky se účastní 
zástupci stavební firmy, hlavní projektant, zástupci firmy VRV a.s., dále stavební dozor, zástupce bezpečnosti 
práce, zástupce VHS s.r.o. jako provozovatele, zástupce KSÚS a zástupci města. Co se týče překopnutých 
kabelů, nevím, zda tomu dokážeme zabránit, např. u optických kabelů – stavba dostane sítě, které my 
máme k dispozici, v případě, že je to udělané jinak, než je to v projektu, tak bohužel s tím nic neuděláme, 
ale snažíme se to okamžitě řešit, jakmile k takové situaci dojde.  
Milan Svejkovský, osadní výbor Líšno: 
Řídící výbor je standartní prvek projektového řízení, má sponzora, většinou je to generální ředitel firmy, zde 
jsem předpokládal starosta města, který si hlídá, jak probíhá celý projekt. 
Starosta: 
Nejsme firma, tudíž nemáme řídící výbor. Máme projektové řízení, které se účastní kontrolních dnů a pracuje 
pod vedením pana místostarosty, který informuje starostu jakožto člena vedení. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Jak jsem již řekl, na městě probíhají kontrolní dny, kterých se účastní všichni zástupci. 
Markéta Vintnerová: 
Vodovod Líšno – jak dlouho má trvat výstavba? 
Starosta: 
Dle smlouvy o dílo měla výstavba pokračovat do jara roku 2025, dle předběžných informací a vývoje 
harmonogramu prací by mělo být do konce roku 2024 hotovo. Jedná se o předběžnou informaci. Poté bude 
probíhat zkušební provoz a kolaudace všech objektů, aby mohly být předány do užívání. 
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Markéta Vintnerová: 
Ptám se z toho důvodu, kdyby se stalo na některé z té části stavby, že se někomu strhne studna, tak zda 
je možné udělat částečné spuštění té části vodovodu, která je již dokončena? 
Starosta: 
Určitě to nelze, výstavba probíhá v daných etapách, sice se může zdát, že je již daná větev dokončena, že 
je natažen vodovod k odběrnému místu, ale prozatím nic neproudí do vodojemu, vodojem také ještě není 
dostavěn. 
Markéta Vintnerová: 
Pokud bychom měli hotový vodojem a nastal by nějaký problém, tak i přesto daná část nelze spustit? 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Nelze to zprovoznit, jde o to, že zde bude pitná voda být kontaminována, tzn. že i když někde nějakou větev 
zprovozníme, tak po otevření by mohlo dojít ke kontaminování. Zároveň vše musí projít kolaudací 
a nedokážeme zkolaudovat pouze část díla. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Pouze doplním, teoreticky část schopnou samostatného užívání dle zákona zkolaudovat lze, ale právě to, 
co říkal pan místostarosta, jsou zde nutné proplachy, tlakové zkoušky atd., takže teoreticky i kdyby chyběla 
poslední větev, tak jsme schopni to zkolaudovat, ale musí to jít od zdroje do konce a ne naopak. 
Starosta:  
Je to vázané na dotace, na provozovatele, kdy my musíme předat provozovateli smluvně celé dílo, aby on ho 
mohl následně provozovat, uzavřít s odběratelem smlouvu, osadit odběrné místo měřícím zařízením atd.  
Jan Sekáč, osadní výbor Tožice: 
Kamerový systém – během podzimu došlo k velké krádeži, kdy byl odcizen majetek z areálu naší firmy, zjistili 
jsme, že vozidlo jelo 2x přes území města Bystřice, tudíž bylo zaznamenáno kamerovým systémem. Bohužel 
kvalita výstupu z kamerového systému byla jedna z nejhorších. Pokud je kamerový systém jedna z velkých 
investic města, tak se přimlouvám za to, aby byl na lepší úrovni a pořídil se i do osad. 
Starosta: 
V plánu prevence kriminality, který byl zpracován před 2 lety, tak jeden z hlavních výstupů je výměna 
městského kamerového dohledového systému, vybudování nového, ideálně za pomocí dotace. Abychom 
dosáhli na dotaci a mohli realizovat tuto myšlenku, tak musíme splnit podmínky Ministerstva vnitra, 
kdy Ministerstvo vnitra chce kamery s pevným ohniskem na vjezdových branách do města, 
tak aby identifikovali zájmové SPZ, dále kvalitu záznamu a zřízení cloudu, do kterého bude mít nonstop 
přístup Policie ČR. To celé naráží na výsledek studie Proveditelnosti obnovy městského kamerového 
dohledového systému a to jsou přenosové trasy, jelikož my nesmíme informace přenášet vzduchem, 
aby nešlo informace zneužít. Nyní řešíme otázku, jak propojit vjezdové brány a jednotlivé body městského 
kamerového dohledového systému optickou sítí s přenosem následně do cloudového úložiště, tak abychom 
splnili podmínku Ministerstva vnitra.  
Jan Sekáč, osadní výbor Tožice: 
Chápu legislativu, dotace atd., ale také mne zarazilo že kamerový systém je 50 % toho, co by mohla udělat 
Městská policie, a to zde neproběhlo. 
Starosta: 
Jedna otázka je, zda chceme městského policistu, který bude sedět u městského kamerového dohledového 
systému a sledovat dění na obrazovkách nebo zda chceme, aby byl v ulicích a bude věci řešit 
anebo zda si chceme do budoucna připlatit a chceme kombinaci obojího, tzn. ideálně člověka, který bude 
sledovat městský kamerový dohledový systém, bude ho ovládat, tak aby byl schopný identifikovat 
protiprávní jednání a následně ve formě dispečinku nasměrovat hlídku MP, tak aby tu trestnou činnost 
vyřešila a sankcionovala. Tohle je směr, kterým se chceme vydat, ale nejdříve musíme vyřešit techniku 
a poté na zastupitelstvu řešit dál, zda chceme rozšířit tuto činnost, ale i dohled nad městským kamerovým 
dohledovým systémem, ideálně v režimu 7/24, ale pak to nemohou dělat 4 strážníci MP ve dvousměnném 
provozu, kdy mají kromě 65 km, 26 městských částí města Bystřice na starosti ještě 2 dny v týdnu 
23 městských částí města Neveklov v rámci veřejnoprávní smlouvy.  
Pavel Babiš: 
V roce 2016, kdy zde byl špatný stav kamerového systému, dostal jsem na starost městskou policii a začali 
jsme zavádět nové kamery, s nočním viděním, HD, které se osvědčily. Koncepce byla taková, že se bude 
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pokračovat dál a měly být vjezdové brány. Městská policie měla za úkol při každé směně kontrolovat kamery 
v jakém jsou stavu a byla uzavřena smlouva na kamerové systémy. 
Bylo by možné nyní umístit dočasné kamery na „krizová“ místa? 
Starosta: 
V rozpočtu na rok 2024 je počítáno s financemi na nové kamerové body. Zároveň chci poznamenat, 
že smlouvu, o které pan Babiš mluvil, navrhuje kontrolní výbor jednoznačně ukončit pro naprostou 
nevyužitelnost, bude tedy na radě města rozhodnout. 
Kamery jsou vyměněné, zbývá namontovat poslední 3 kamery, které byly nedávno pořízené. Kvalita kamer 
není špičková, jelikož odpovídají cenové hladině, kterou jsme si mohli dovolit a abychom jsme si mohli 
dovolit kvalitnější kamery, tak je potřeba získat dotaci a splnit podmínky dotace a k tomu směřuje aktuálně 
dokončovaná studie MKDS Bystřice, dle schválené koncepce zastupitelstva města o rozvoji městské policie 
do následujících let. 
Pavel Babiš: 
Zimní údržba – bylo by možné při protahování chodníků k přechodu pro chodce prohrnout i vstup, konkrétně 
před městským úřadem na zastávku autobusu? 
Starosta: 
Před městským úřadem bylo prohrnuto, dále byl pronajat Bobcat, který nakládal veškerý sníh a následně byl 
odvážen, ale pokud se mýlím předám stížnost Technickým službám Bystřice. 
Pavel Babiš: 
Parkování v ulici v sídlišti – jak se zde bude řešit situace dopravy v klidu. Městská policie se vyjádřila, že to 
nejsou přestupky, paní tajemnice tvrdí, že to jsou přestupky. Za mne bych auta vrátil zpět na silnici a za mne 
to není přestupek. Je zde v plánu parkoviště nebo nemohlo by se parkování vrátit dočasně na komunikaci 
s tím, že by se zde označilo parkování, aby si lidé nemuseli vozidla špinit blátem? 
Starosta: 
Tahle diskuze zde již proběhla před 2 lety, bavili jsme se o tom, že je zde možnost udělat z ulice Nové 
a Družstevní ulice jednosměrné, tak aby obousměrná komunikace nevyžadovala 2x3 metry, tedy 6 metrů 
a vyznačit parkovací místa, tak aby to bylo v souladu s parkováním v obytné zóně a na základě toho nám 
občané řekli, že to takto nechtějí, že chtějí zachovat obousměrnou komunikaci a parkovacích míst 
je dostatek a máme se začít zabývat otázkou rezidentského parkování, tzn. parkovací karty pro rezidenty. 
Toto bychom chtěli řešit v příštím roce.   
Pavel Babiš: 
V roce 2018 jsme toto projednávali s policií a nemusel zde být jednosměrný provoz. 
Pavel Babiš: 
Na minulém zastupitelstvu jsme probírali uzavřenou ul. Nová, ul. K Nesvačilům – zda tato uzavírka byla 
oprávněná, bylo mi slíbeno zaslání povolení této uzavírky, nic mi nepřišlo. Vyjádřil jsi se, že povolení 
je na webových stránkách města, ale nic zde nebylo. 
Starosta: 
DIO, které bylo vydáno pro stavbu vodovodu jsi nenašel na úřední desce města Benešov? V tom případě 
kontaktuj město Benešov, že nemá vydané rozhodnutí na své úřední desce. 
Hana Bartáková, osadní výbor Ouběnice:  
Na poslední komisi pro osadní výbory 24.10.23 jsme na Vás, pane starosto, měli požadavek o přehledu 
realizovaných investic po jednotlivých osadách, zatím jsme nic neobdrželi. Prosíme tedy o zaslání přehledu 
investic na osadní výbory za rok 2022 a až bude dokončen rok 2023, tak i tento. 
Mgr. Daniel Štěpánek: 
Ke stížnosti pana Babiše na zimní údržbu, silnici má na starosti KSÚS Benešov, Technické služby Bystřice mají 
na starosti chodníky. Je zde plán údržby dle počasí a není zde koordinace mezi KSÚS a námi. Vždy 
se snažíme co nejrychleji vyčistit chodníky v centru města, zdravotní středisko, u základní a mateřské školy 
atd. a v tu chvíli nemají kapacitu ještě prohrnovat přechody pro chodce. 
Pavel Babiš: 
Jednalo se o prohrnutí chodníku k silnici. 
Starosta: 
Pokud vidíte, že někde není prohrnuto a mělo by být, tak kontaktujte Technické služby Bystřice a určitě 
dojde k nápravě. 
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Ing. arch. Tomáš Russe: 
V jaké fázi je kompostárna města Bystřice? 
Starosta: 
Zpracováváme studii. V rámci dotace na pořízení nového auta a nádob jsme se zavázali k tomu, že budeme 
soustřeďovat 490t bia, které můžeme předat nebo využít a nyní necháváme zpracovat využití Plchovky II. 
Zároveň komunikujeme se stávajícím nájemcem, zda ukončit nájem, jelikož to vypadá, že zde nebude 
vykonávat tu činnost, kterou plánoval, což měla být recyklace stavebního odpadu a nevyužít celou tu plochu 
Plchovky II, tzn. té části, kde měla být skládka komunálního odpadu, kterou zastupitelstvo schválilo, 
že nebudeme realizovat a využít ji právě pro to, abychom zde soustřeďovali a zpracovávali tento druh 
odpadu. 
Ing. arch. Tomáš Russe: 
Kam tento odpad vozíme nyní? 
Starosta: 
Kompostárna Votice. 
 
 
Bod: 32 Závěr 
Starosta města popřál všem občanům a zaměstnancům krásné Vánoce a dobrý vstup do nového roku 2024 a 
následně jednání ve 20:30 ukončil. 

 

Datum vyhotovení zápisu: 22.12.2023  
Zapsala: Soňa Jakubková 
 

 

MUDr. Růžena Dvořáková __________________       Ing. Libor Kožíšek ___________________ 
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